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Protokół  

z posiedzenia Edukacji Kultury i Sportu 

w dniu 26 września 2011 roku 

 

 

 

obecni 

 

1. Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  obecny 

2. Radna Irena Owczarz    z- ca przewodniczącego  obecna 

3. Radna Ewa Fronczek         obecna 

4. Radny Dominik Penar        obecny 

5. Radny Sylwester Iwanowski        obecny 

6. Radny Marian Kita         obecny 

 

tematy posiedzenia komisji 

 

1. Muzeum Saturn – zakres działalności i plany na przyszłość oraz przedstawienie działalności 

kulturalnej w mieście 

2. Dzień Edukacji Narodowej 

3. Analiza realizacji Akcja Lato 2011r. 

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych 

5. Sprawy bieŜące 

 

w posiedzeniu uczestniczyli 

 

Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek, Z – ca Kierownika 

Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka, dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec. 

 

pkt.1 

 

Muzeum Saturn – zakres działalności i plany na przyszłość oraz przedstawienie działalności 

kulturalnej w mieście. 

 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

 

1. Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Z informacji, która Pani dyrektor nam 

przedstawiła wynika, Ŝe eksponatów jest bardzo, duŜo ale brakuje mi stałej ekspozycji 

np. górnictwa. 

2. Dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec: MoŜna by taką ekspozycje zrobić poniewaŜ, 

eksponatów mamy bardzo duŜo, szczególnie mogłaby to być wystawa dot. górnictwa. 

Niestety nie pozwala nam na to baza lokalowa.  

3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Nie mamy na razie na to funduszy, ale pomysły są. 

4. Radna Irena Owczarz: Czemu było tylko dwadzieścia lekcji muzealnych, czy to wynikało  

z braku zainteresowania. Wystawa gdy Rodzą i Budzą się Demony, nie była dostosowana do wieku 

dzieci, rodzice Ŝalili mi się w tej sprawie. 

5. Dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec: Zdecydowanie tak, zawsze organizując wystawę  



uprzedzamy, co będzie na wystawie. Zajęcia te dopiero zaczną się w tej chwili kompletujemy 

grupę, będą prowadzone przez plastyka i aktora pracującego w Teatrze Dzieci Zagłębia. Myślę, Ŝe 

dla osób, które mają takie zainteresowanie będzie to ciekawe. 

6. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Chcemy zrobić na początku jasełka, i nazwać projektem 

Aktywni i Artyści jako Gminny program. 

7. Radny Sylwester Iwanowski: Cieszy mnie to, Ŝe zwiększyło się zainteresowanie tymi 

lekcjami, coraz bardziej trafia to do odbiorcy. Chciałbym uzyskać więcej informacji na 

temat zajęć kulturalnych. 

8. Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Składam podziękowania dla Pani dyr. 

Muzeum Saturn, za zakres działań kulturalnych. 

 

pkt.2 

 

Dzień Edukacji Narodowej 

 

Temat omawia Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 

 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

 

1. Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Pierwsze biesiady były organizowane przez 

związek, członkowie uczestniczyli za darmo osoby nienaleŜące do związku wpłacały nie 

duŜą kwotę, czy nie naleŜałoby wrócić do takiej skromniejszej wersji skromniejszych 

biesiad. Trzeba się zastanowić nad formułą i wrócić do tej inicjatywy, było to wypracowane  

miało to swój urok i prestiŜ. Jaka jest kwota przeznaczona na nagrodę Burmistrza Miasta. 

2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Z powodu braku środków finansowych nie będzie 

finansowanej biesiady przez Miasto. Pytaliśmy, czy jest ktoś chętny na zapłacenie składki 

ale było bardzo mało chętnych. Dzień Edukacji Narodowej, rozpocznie się o godzinie 16.00 

będzie drobny koncert, catering, rozdanie nagród. 

3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Ta kwota jest dzielona poprzez ilość. 

4. Radna Irena Owczarz: Czy są przewidywane listy gratulacyjne. Dziwie się czemu związki 

zawodowe nie podjęły, Ŝadnej inicjatywy, skoro Miasto daje mi orkiestrę przywozi krzesła  

5. daje lokal. 

6. Radny Marian Kita: Czy ta składka nie moŜe być 20 zł zamiast 45. To jest największy 

intelekt zebrany w mieście nie moŜemy tego zniszczyć. UwaŜam, Ŝe przedłuŜenia umowy 

dzierŜawy, powinny być załatwiane obligatoryjnie przez Urząd Miasta. Rada Miejska 

powinna się zajmować sprawami trudniejszymi. 

7. Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Myślę, Ŝe ten wniosek powinien Pan 

poruszyć na sesji aby radni się tym zajęli. Trzeba przekonać środowisko nauczycielskie  

Ŝe jest to dobra forma. 

 

pkt.3 

 

Analiza realizacji Akcja Lato 2011r. 

 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

 

1. Radna Irena Owczarz: Brakuje mi zajęć sportowych w czasie wakacji, Górnik Piaski potrafił 

organizować zajęcia przez całe wakacje. APN jestem mile zaskoczona organizowali zajęcia 

od wtorku do soboty przez wakacje. UwaŜam, Ŝe zajęcia takie powinny być organizowane w 

wakacje bo wtedy właśnie młodzieŜ ta nie ma co zrobić z czasem. Ile nauczycieli realizuje 



zajęcia w między szkolnym związku sportowym. BudŜet jest na rok kalendarzowy a nie na 

szkolny, w Ŝadnym razie nie próbuje zabrać jakichś zajęć. 

2. Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: MoŜna zorganizować zajęcia w wakacje  

tylko jest pytanie o środki. MoŜna to rozpisać tylko jest pytanie skąd na to środki. Godzina na 

basenie kosztowała nas duŜo więcej, niŜ godzina w szkole, poniewaŜ tam płaciliśmy za wynajem 

tego basenu. Stowarzyszenia się zastanawiają nad tym jak efektywnie wykorzystać te pieniądze, 

aby były one najlepiej wykorzystane. Kluby sportowe, które szkolą zawodników i sprawdzą, czy 

zawodnicy ci wyjeŜdŜają na wakacje i zostaje ich tylko 3 to jaki jest sens wydawać wtedy 

pieniądze, jeŜeli są wtedy na wakacjach. 

3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: MCKS nie dawał oferty na wakacje. Kluby na 

transporty w mizernym stopniu zorganizowały dotacje. 

4. Radny Sylwester Iwanowski: Stan finansów Miasta nie jest za ciekawy i ta dotacja nie 

bogata będzie taka jest i będzie dobrze. W momencie gdy będzie rozpisany konkurs to my 

teŜ do niego przystąpimy, bo jest to do zrobienia. Wszyscy nauczyciele realizują te godziny. 

5. Radna Ewa Fronczek: APN prowadząc zajęcia w wakacje czy prowadził je przez lipiec i 

sierpień, mam informacje, Ŝe na treningach piłki noŜnej nie było jakoś bardzo duŜo dzieci. 

Jest teŜ, grupa dzieci, których rodzice pracują i chcą wysłać dziecko na takie wakacje, a nie 

mamy w Mieście super biura podróŜy. Oferta MCKS i MSZS jest kierowana do innych dzieciaków, 

nie zamykajmy dzieci w szkole w wakacje. Dla mnie fają akcją jest NAL. 

JeŜeli poprzez wakacje obetniemy godziny w roku szkolnym, gdzie jest okres jesienno- zimowy, 

gdzie nie moŜna wyjść na rower i pograć w piłkę i nie organizujemy nic w szkole 

to to jest bezsensu, organizować coś w wakacje, gdzie ono samo sobie organizuje czas. 

6. Radny Marian Kita: Klub sportowy powinien zajmować się wyczynem sportowym. 

Na okres wakacji powinno się zatrudnić dodatkowo nauczycieli trenerów, aby organizowali  

takie zajęcia rekreacyjne. Kluby walczą o dotacje o swój byt a powinny walczyć o inne rzeczy.  

 

pkt.4 

 

Opiniowanie materiałów sesyjnych 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2011 rok. 

 

Dyskusja  

w dyskusji udział wzięli 

 

1. Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Jak będzie wyglądał nawierzchnia przy 

szkole nr 1. 

2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Na razie będzie to naprawiona nawierzchnia asfaltowa 

w przyszłym roku chcemy tam połoŜyć nawierzchnię wielofunkcyjną. Zrobiliśmy wjazd od ulicy 

Nowej bo istniał problem, aby podwieźć dzieci. Boisko przy szkole nr 7 miało być zrobione, 

wydaje mi się, Ŝe jest oddane. 

3. Radny Marian Kita składa wniosek w sprawie przekształcenia szkoły w szkołę mistrzostwa 

sportowego w koszykówce 

4. Radny Sylwester Iwanowski: Jaka jest sytuacja boiska przy szkole nr 7. Chciałbym dostać 

taką informacje ile wymiana nawierzchni kosztuje, bo szkoda tego boiska. 

5. Radna Irena Owczarz: To boisko nie miało prawa być zrobionym dobrze bo ono robione 

było w ciągu dwóch tygodni. 

 

Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji: Proponuje przełoŜenie 

wniosku Pana Radnego Mariana Kity w sprawie utworzenia Szkoły Mistrzostwa Sportu w Czeladzi 

na następną komisję po rozeznaniu się w tej kwestii przez Panią Burmistrz 

Radny Marian Kita składa wniosek: Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o dokonanie  



zmiany uchwały Rady Miejskiej dotyczącej uchwalania przedłuŜenia umów dzierŜawy do lat 

trzech.  

 

Głosowanie 

 

głosów za 5  

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących się 0 

 

Radny Marian Kita składa wniosek: Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o spotkania z 

Burmistrzem Miasta z okazji Dnia Edukacji Narodowej z absolwentami wyŜszych uczelni 

mieszkańcami Czeladzi - licencjat, magisterium, doktorant, habilitacja i profesura.  

 

Głosowanie 

 

głosów za 5  

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących się 0 

 

Radna Irena Owczarz składa wniosek: Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o ujęcie w 

regulaminie przyznawania dotacji dla Stowarzyszeń prowadzących zajęcia z dziećmi i młodzieŜą 

punktu dot. organizacji zajęć w czasie ferii zimowych i wakacji. 

 

Głosowanie 

 

głosów za 1 

głosów przeciw 4 

głosów wstrzymujących się 0 

 

Radna Irena Owczarz składa wniosek: Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o 

zobligowanie przez Urząd Miasta Stowarzyszeń Sportowych do opublikowania w internecie 

harmonogramów prowadzących zajęć z dziećmi i młodzieŜą. 

 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

 

1. Radny Sylwester Iwanowski 

2. Radna Irena Owczarz 

3. Radny Andrzej Mentel 

 

Wniosek Radnej Ireny Owczarz został przeniesiony na komisje w miesiącu październiku 

 

Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  

Zamykam posiedzenie komisji Edukacji Kultury i Sportu. 

 

 

Protokółował               Przewodniczący  

Krystian Załęczny           Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

                Andrzej Mentel 


